
Verksamhetsberätte

lse säsongen 2022.docx
Protokoll från Årsmöte Enhörna båtklubb.  

Tid: 23/11 kl. 19.00  

Plats: Bygdegården Överenhörna.  

Närvarande 13 medlemmar enligt bilaga 1.  

 

1) Mötets öppnande:        

Ordförande Sten Fält hälsade välkomna och förklarade årsmöte öppnat.  

2) Fråga om mötets utlysning:     

Årsmötet beslutade att årsmötet utlysts i rätt tid.  

3) Fastställande av dagordning:     

Årsmötet godkände föreslagen dagordning.  

4) Val av ordförande och sekreterare för mötet:   

Till ordförande valdes Sten Fält och till sekreterare valdes Towe Svärd. 

5) Val av protokolljusterare och rösträknare:   

Till protokolljusterare och rösträknare valdes Dan Höglund. 

6) Föregående årsmötesprotokoll:     

Årsmötet godkände 2022 årsmötesprotokoll. Protokollet finns att läsa på EBK:s hemsida.  

7) Verksamhetsberättelse:      

Verksamhetsberättelse för innevarande år lästes upp och godkändes av årsmötet. Se bilaga 2.  

8) Årsbokslut:       

Årsmötet godkände årsbokslutet.  

9) Revisionsberättelse:      

Revisionsberättelse lästes upp och godkändes av årsmötet. 

10) Fråga om ansvarsfrihet för mandatperioden:   

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.   

11) Fastställande av medlemsavgifter för 2024:  

Årsmötet beslutade höja medlemsavgiften med 100 kr. Årsmötet beslutade även höja/justera 

följande avgifter:  

Båtförvaring på vagnparkering i skogen 750 kr/säsong, Sommarförvaring på stora 

parkeringen 1300 kr samt kostnad för att flytta båten om EBK behöver ombesörja flytt. 

Utebliven arbetsplikt om ej skälig anledning anmälts i god tid eller att man inte hör av sig för 

byte etc.  1500 kr.  

12) Fastställande av avgifter och arvoden till förtroendevalda:  

Årsmötet godkände att arvoden och avgifter står kvar som oförändrade under kommande år, 

ca 25 000 kr.  Årsmötet godkände nytt arvode på 2000 kr till hamnplansanvarig Björn Frick.  

13) Investeringar planerade under kommande år:  

Köksdelen i EBK:s klubbstuga behöver renoveras efter en vattenskada. Ärendet är anmält till 

Trygg-Hansa och EBK inväntar just nu skaderegleringsförfarande från dem.  

Det har alldeles nyligen skett ett arbete vid bryggorna nedanför klubbstugan, där har pålar 

bytts ut eftersom de gamla ej fungerade tillfredställande. Kostnad för detta arbete uppgick 

till 44 500 kr, utgiften ej med i resultat pga. utfört sent på året.   

14) Fråga om godkännande av budget 2024 samt underhållsplan:  



Årsmötet beslutade godkänna budget samt underhållsplan för 2023/2024.  

15) Val av funktionärer:  

Årsmötet beslutade godkänna valberedningens förslag om funktionärer till EBK:s styrelse 

2023-2024.  

16) Rapporter och information:  

-Bryggläget inför nästa säsong: samtliga båtplatser utom 1 är uthyrda.  

-Elförbrukningen har sjunkit betydligt sedan nya luftvärmepumpen installerades i EBK:s 

klubbstuga.  

-EBK har just nu 142 medlemmar.  

         17)  Övriga frågor av ej ekonomisk natur. 

                   -Vårens sjösättning är planerad till den 4/5 2024. Om kranförare har tid och möjlighet så 

påbörjas en del sjösättningar redan den 3/5, mer information kommer.  

-Det har funnits önskemål från en del medlemmar att justera vakttidens förläggning. Som 

det har sett ut en längre tid så har nattvakt funnits på plats från sjösättningsdatum fram till 

oktober månads slut. Under årsmötet 2024 så röstade majoriteten fram att nattvakt 

upphör natten mellan söndag och måndag samma helg som den allmänna 

båtupptagningen sker.  

 

-Södertälje kommun har enligt lag begärt in en avfallshanteringsplan. Det är i skrivande 

stund något oklart hur en sådan plan skall formuleras och vad exakt som skall ingå i den. 

Oklarhet har uppstått pga. att alla som vistas i området tar hem och sorterar sina egna 

sopor. Detta kan möjligtvis godkännas eftersom de allra flesta som vistas i området bor i 

närområdet. Detta var av betydande vikt hos kommunen. Om det godkänns av kommunen 

så behövs ingen avfallsshanteringsplan upprättas. Arbetet med detta fortgår och just nu 

ligger frågan hos miljöinspektör på Södertälje kommun.  

 

Avslutning:  

Ordförande avslutade med att tacka för visat intresse och överlämnade en blomma till Ewy 

Östensson som tack för all hjälp under det gångna året med korvgrillning under sjösättning 

och upptag samt med fika under årsmötet.  

 

 

Sekreterare:         Justerare: 

Towe Svärd        Dan Höglund 

  



Bilaga 1 

 

Närvarande medlemmar på EBK:s årsmöte 23/11 2023.  

 

Sten Fält, Towe Svärd, Mark Abrahamsson, Johan Dart, Dan Höglund, Björn Frick, Anders Östensson, 

Ewy Östensson, Aleksi Arendi, Bertil Pihl, Anders Nykvist, Peter Hedengren och Tomas Fecher Feldt.  

 

 

 

 

  



Bilaga 2.  

Verksamhetsberättelse säsongen 2022–2023 Enhörna båtklubb.  

Styrelsen har haft 6 protokollförda styrelsemöten samt ett årsmöte under säsongen.  

Enhörna båtklubb har 142 medlemmar därav 10 nya medlemmar som hälsas välkomna till EBK.  

Styrelsen kan konstatera att EBK har stort förtroende bland båtägare i trakten då vi under året haft 

samtliga båtplatser uthyrda och även en liten efterfrågan om lediga platser.  

Vi kan även konstatera att året präglats av en viss återhämtning av investeringar. Vi har dock 

investerarat i energisparande luftvärmepump till klubbhuset vilken har bidragit till minskad 

förbrukning av el under året. Vidare har vi fortsatt att jämna ut vår uppläggningsplan för att kunna få 

fler efterfrågade uppläggningsplatser.  

Våra arbetsgrupper och vaktkommenderingar har fungerat tillfredställande under året.  

På årsmötet avgick ”en gammal styrelseledamot” nämligen Bo Lindström, som vi kommer ihåg för sitt 

breda och kunniga arbete under åren för EBK:s bästa.  

Styrelsen tackar också sina medlemmar för ett gott arbetet och samarbete med styrelsen under 

verksamhetsåret och ser fram emot 2024.  

 

Enhörna oktober 2023 

Sten Fält 

Towe Svärd 

Mark Abrahamsson 

JB Hansen 

Johan Dart 

 


